
 

 

DPr-BRM-II.0012.8.6.2025 
 

Protokół nr 14/V/2025 
posiedzenia Komisji Ładu Społeczno-Prawnego Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 16 maja 2025 r.  
 

I. Obecność na posiedzeniu: 
stan Komisji   -   7 radnych 
obecnych   -   5 radnych 
nieobecnych   -   2 radnych. 
Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
Zaproszenia dla radnych stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Zaproszenia dla gości stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 
Wiceprzewodnicząca Komisji radna pani Kamila Ścibor. 
 
III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu nr 12/IV/2025 z dnia 11 kwietnia 2025 r. 
3. Zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Łodzi za rok 2024 

– druk Nr 59/2025 – w zakresie następujących komórek organizacyjnych 
Miasta Łodzi: 
- Straży Miejskiej w Łodzi; 
- Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa; 
- Biura Inżyniera Miasta; 
- oraz Zarządu Dróg i Transportu. 

4. Zapoznanie się z Informacją o stanie mienia komunalnego za okres 
01.01.2024 r. – 31.12.2024 r. (druk Nr 60/2025) – w zakresie merytorycznego 
zainteresowania Komisji. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji pani Kamila Ścibor powitała obecnych na sali obrad 
radnych oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności pani Przewodnicząca 
stwierdziła quorum niezbędne do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych 
uchwał i opinii. 
 
Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji pani Kamila Ścibor przedstawiła zebranym projekt 
porządku posiedzenia. Pani Przewodnicząca zaproponowała ponadto, by Komisja 
w dniu dzisiejszym rozpatrzyła dodatkowo projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi 
w sprawie w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2025 rok 
– druk Nr 99/2025 (jako punkt 2a). 
Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i braku głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad, wraz z zaproponowaną poprawką. 
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Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu nr 12/IV/2025 z dnia 11 kwietnia 2025 r. 
 
Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za,” braku głosów „przeciw” i braku głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła powyższy protokół. 
 
Ad pkt 2a. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miejskiej w Łodzi w sprawie 
zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2025 rok – druk 
Nr 99/2025. 
 
Dyrektor Wydziału Budżetu UMŁ w Departamencie Finansów Publicznych pani 
Małgorzata Wojtczak omówiła powyższy projekt uchwały Rady Miejskiej w Łodzi 
(załącznik nr 5 do niniejszego protokołu) – w zakresie merytorycznego 
zainteresowania Komisji. 
Nie zgłoszono uwag do tego projektu uchwały. 
Za pozytywnym zaopiniowaniem ww. projektu uchwały głosowało 4 radnych, przeciw 
– nikt, nikt również nie wstrzymała się od głosu. 
Komisja zaopiniowała zatem pozytywnie przedmiotowy projekt uchwały Rady 
Miejskiej w Łodzi – w zakresie swojego merytorycznego zainteresowania. 
 
Ad pkt. 3. Zaopiniowanie Sprawozdania z wykonania budżetu miasta Łodzi 
za rok 2024 – druk Nr 59/2025 – w zakresie następujących komórek 
organizacyjnych Miasta Łodzi: 
- Straży Miejskiej w Łodzi; 
- Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa; 
- Biura Inżyniera Miasta; 
- oraz Zarządu Dróg i Transportu. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji pani Kamila Ścibor zaproponowała na wstępie, by 
Komisja przeprowadziła jedno głosowanie nad całością budżetu. 
Za przyjęciem tej propozycji głosowało 4 radnych, przeciw – nikt, nikt też nie 
wstrzymały się od głosu. 
Propozycja ta została więc przyjęta przez Komisję. 
 
Komendant Straży Miejskiej w Łodzi pan Patryk Polit przedstawił Komisji 
informację nt. wykonania budżetu Miasta – w zakresie Straży Miejskiej (załącznik nr 6 
do protokołu). 
Faza pytań i dyskusji. 
Pan radny Bogusław Hubert odnosząc się do zadania: System Monitoringu 
Miejskiego – monitoring w windach, zadał pytanie, czy zadanie to dotyczy wind, 
znajdujących się na przystankach tramwajowych. 
Komendant Straży Miejskiej w Łodzi pan Patryk Polit twierdząco odpowiedział 
na to pytanie. 
Pan radny Bogusław Hubert zapytał, czy zadanie to zostało już ukończone. 
Komendant Straży Miejskiej w Łodzi pan Patryk Polit udzielił na to pytanie 
przeczącej odpowiedzi – było to zadanie trzyletnie. Okres jego realizacji, to lata 2023 
– 2025, zadanie to zostanie więc zakończone w bieżącym roku. Część tych wind jest 
już wyposażona w kamery miejskiego monitoringu. 
Pan radny Bogusław Hubert odnosząc się z kolei do dochodów z odszkodowań, 
zadał pytanie, z jakiego tytułu odszkodowania trafiają do Straży Miejskiej. 
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Komendant Straży Miejskiej w Łodzi pan Patryk Polit wyjaśnił, że odszkodowania 
te naliczane są przede wszystkim za zniszczone blokady, uniemożliwiające odjazd 
parkujących w niedozwolonym miejscu samochodów. W roku ubiegłym zdarzył się 
również incydent polegający na tym, że jeden z kierujących pojazdem uderzył w słup, 
na którym znajdowały się punkty kamerowe Straży Miejskiej i doprowadził do jego 
zniszczenia. 
Pan radny Bogusław Hubert odnosząc się do kwestii zniszczonych blokad, zadał 
pytanie, czy przyczyną zniszczenia jest to, iż po założeniu blokady niektórzy kierowcy 
próbują odjechać bez jej demontażu przez Straż Miejską. 
Komendant Straży Miejskiej w Łodzi pan Patryk Polit udzielił na to pytanie 
odpowiedzi twierdzącej. 
Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 
P.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa 
UMŁ w Departamencie Prezydenta pan Karol Dziuda omówił wykonanie budżetu 
przez powyższy Wydział za 2024 r. (załącznik nr 7 do protokołu). 
Nie zgłoszono pytań, ani głosów w dyskusji. 
 
P. o. Dyrektora Biura Inżyniera Miasta UMŁ w Departamencie Inwestycji 
i Zarządzania Drogami pan Konrad Kulawiak przedstawił zebranym informację 
nt. wykonania budżetu przez przedmiotowy Wydział za rok ubiegły (załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu). 
Nie zgłoszono pytań i głosów w dyskusji. 
 
P. o. Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu pan Tomasz Grzegorczyk 
omówił z kolei wykonanie budżetu przez ww. komórkę, za rok 2024 (załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu). 
Faza pytań i dyskusji. 
Wiceprzewodnicząca Komisji pani Kamila Ścibor zapytała, czy duże jest 
zainteresowanie pojazdami, wystawianymi przez ZDiT do licytacji. 
P. o. Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu pan Tomasz Grzegorczyk 
poinformował zebranych, że w bieżącym roku Zarząd wystawił do licytacji dwa 
samochody – BMW oraz dostawczego Opla. Niestety, osoba, która złożyła najwyższe 
oferty, po przyjściu na parking odmówiła jednak podpisania umowy. 
Wiceprzewodnicząca Komisji pani Kamila Ścibor wyraziła nadzieję, że 
w przyszłości uda się sprzedawać więcej tych samochodów. 
P. o. Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu pan Tomasz Grzegorczyk 
zauważył, że potencjalnych nabywców zniechęca trochę to, iż nie wiadomo, w jakim 
dokładnie stanie są te pojazdy. 
Wiceprzewodnicząca Komisji pani Kamila Ścibor zadała pytanie, czy nabywcy nie 
mogą przed licytacją obejrzeć tych samochodów. 
P. o. Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu pan Tomasz Grzegorczyk 
stwierdził, iż istnieje taka możliwość. 
Pan radny Marcin Masłowski poprosił o informację, w ilu procentowo punktach 
świetlnych udało się już wymienić oświetlenie na energooszczędne. 
Dyrektor Wydziału Budżetu UMŁ w Departamencie Finansów Publicznych pani 
Małgorzata Wojtczak poinformowała następnie zebranych, że jeżeli chodzi o sposób 
rozdysponowania rezerwy kryzysowej, to została ona rozdysponowana na kwotę 
2 005 926 złotych, przy planie ogólnym w wysokości 16 755 tys. zł. I dotyczyło to takich 
zdarzeń związanych, po pierwsze, z zabezpieczeniem środków na remont mostu 
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w ciągu ulicy Siewnej, w kwocie 800 tysięcy złotych. Na realizację decyzji Inspektora 
Nadzoru Budowlanego, w związku z katastrofą budowlaną na ulicy Nawrot 38a, 
wydatkowano natomiast kwotę 660 tys. zł. Dla ochotniczych straży pożarnych, 
w związku z akcjami gaśniczym, przeznaczono kwotę 150 tysięcy złotych. I dwa razy 
środki zasiliły wydatki związane z wyżywieniem i zakwaterowaniem uchodźców 
z Ukrainy –były to wnioski, na podstawie których rozdysponowywały odpowiednio 
kwoty 276 tys. zł oraz 119 926 zł. 
P. o. Zastępcy Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu pan Tomasz Grzegorczyk 
odpowiadając następnie na pytanie pana radnego Masłowskiego, poinformował 
zebranych, że w Łodzi działa 58 292 punktów świetlnych – do końca ubiegłego roku 
udało się wymienić oświetlenie w około 12 tysięcy punktach. Na rok bieżący planowana 
jest wymiana kolejnych 4 tysięcy, tak że pod koniec roku powinno udać się osiągnąć 
liczbę 16 tys. 
Więcej pytań i głosów w dyskusji nie zgłoszono. 
 
Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za,” braku głosów „przeciw” i braku głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z wykonania budżetu 
miasta Łodzi za rok 2024 – w zakresie swojego merytorycznego zainteresowania. 
 
Ad 4. Zapoznanie się z Informacją o stanie mienia komunalnego za okres 
01.01.2024 r. – 31.12.2024 r. (druk Nr 60/2025) – w zakresie merytorycznego 
zainteresowania Komisji. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości tę Informację. 
 
Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 
Nie zgłoszono wniosków. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
   Protokół sporządził                                           Przewodnicząca Komisji                                 
 
  Marek Wasielewski                 Beata Bilska 


